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Oдлука Међународног суда у Хагу била је очекивана, рекао председник Републике
Српске Милорад Додик.

  

  

Милорад Додик је рекао да је од почетка било јасно да иницијатива Бакира
Изетбеговића неће проћи.

  

Ту се прича не завршава, каже Додик, јер се сада треба позабавити новом праксом коју
је Изетбеговић увео – да један одлучује у име свих.

  

Поручује да Срби и сада треба да покажу јединство.
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"Очекујем да Тужилаштво Републике Српске, зато што немам поверења у Тужилаштво
БиХ, покрене поступак против Сакиба Софтића због лажног представљања", додао је
Додик.
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